
Z á p i s

z 7. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Střekov,
dne 13. 12. 2023

Přítomni Zastupitelé MO Střekov:
Mgr. Peterka Pavel
Mgr. Kymličková Aleša
Mgr. Krois Jiří
Ing. Železný Jiří
Ing. Outlá Eva
pí Fišárek Romana
Bc. Růžička Tomáš
Ing. Hůla Jaromír
p. Schneberger Miroslav
p. Urbánek Jiří
p. Vinš Petr
Ing. Jakub Přibyl

Pozdní příchod: Mgr. Krsek 15:17

Přítomni zaměstnanci ÚMO Střekov:
Ing. Kamil D. Slapnička, MPA, tajemník
Ing. Horníková Pavlína, vedoucí FO
Bc. Francová Šárka, vedoucí OSOM
Mgr. Pfefferová Romana, vedoucí SO
Ing. Vodvářková Tereza, vedoucí OPVO
pí Přibylová Hana, servis vedení
pí Havlíčková Kateřina, servis vedení

Přítomno: 14 členů Zastupitelstva městského obvodu Střekov

Omluveni: PhDr. Ing. Nedvědický Petr

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Aleša Kymličková Ing. Jakub Přibyl

Zapisovatelé: Hana Přibylová
Zahájení

V úvodní části předsedající upozornil přítomné, že ze zasedání je pro účely zápisu pořizován audio 
a video záznam. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem o obcích, 
zároveň bylo zveřejněno na úřední desce a následně ve vývěskách na území obvodu Střekov.

Předsedající konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva a tím 
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pádem je zasedání usnášeníschopné.

Konstatuji, že zápis z 6. zasedání ZMO Střekov, které se konalo dne 29. 9. 2023, byl řádně ověřen 
a k dnešnímu dni nebyly k tomuto zápisu doručeny ze strany členů ZMO Střekov žádné 
připomínky.

Schválení návrhové a volební komise

Pro dnešní zasedání navrhuji následující složení návrhové komise, která na dnešním zasedání plní 
zároveň funkci komise volební: jako předsedu Ing. Bandase, jako člena paní Fišárek, z řad 
zaměstnanců ÚMO Střekov Ing. Pavlínu Horníkovou (nebyly předloženy protinávrhy a jmenovaní 
souhlasí).

Hlasování:  pro 13, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat
Usnesení č.: 58/7Z/23

Schválení programu

Program 7. zasedání ZMO Střekov byl dne 5. 12. 2023 zveřejněn, včetně navrženého programu, na 
úřední desce ÚMO Střekov a následně na vývěskách v rámci městského obvodu.

Předsedající vznesl dotaz, zda přítomní členové ZMO mají návrhy na doplnění programu zasedání.

Občané se k programu          .
Mgr. Pavel Peterka dal hlasovat o celém upraveném programu.

Usnesení č.: 59/7Z/23

Hlasování: pro 13, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat

Schválený program:

1. Osadní výbor Svádov (personální záležitosti)

2. Návrh rozpočtového provizoria k 1. 1. 2024

3. Majetkoprávní vypořádání pozemků p. č. 44/13, 237/5 a 725/5 v k. ú. Svádov pro ÚZSVM

4. Nabytí pozemků v k. ú. Střekov

5. Prodej pozemků v k. ú. Brná nad Labem - Průčelský potok

6. Zpráva o činnosti FV ZMO Střekov a Plán činnosti na rok 2024

7. Zpráva o činnosti KV ZMO Střekov a Plán činnosti na rok 2024

8. Různé

1. Osadní výbor Svádov (personální záležitosti)
Předkládá: Mgr. Pavel Peterka, starosta

Diskuse proběhla.
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Ing. Outlá – vznesla dotaz, zda víme důvod rezignace.
Předsedkyně OV Svádov, Irena Růžičková – vysvětlila okolnosti rezignace dvou členů OV s tím, 
že oba vstoupili do jiného občanského sdružení (Naše Olšinky).

Občanka, paní Matějková – konstatovala, že rezignace členů osadního výboru by neměla být brána 
na lehkou váhu; vznesla podnět, aby byla činnost OV Svádov kontrolována.

Předsedkyně OV Svádov, Irena Růžičková – v reakci na p. Matějkovou vysvětlila přítomným 
činnost OV Svádov a podrobnosti organizačního zabezpečení jeho akcí.

P. Schneberger – doplnil informace ke zrušené akci „Mikulášská 2024“.

Občanka, paní Matějková – informovala, že obdobné akce absolvuje také, a bez finanční podpory. 
Dále podotkla, že na podobných akcích by měla participovat široká obec občanů, za podpory 
zastupitelů.

Mgr. Krsek – informoval, že se pokoušel spojit s rezignujícími členy OV Svádov; vznesl dotaz, 
jaká jiná platforma by měla být pro Olšinky, vyjma OV Svádov?

Mgr. Peterka – odpověděl, že občanská inciativa v Olšinkách funguje již tři roky, což je zřejmě 
důvodem, proč nechtějí být součástí OV Svádov.

Občan, pan Svoboda – vznesl dotaz, zda se trvale snižuje počet členů OV Svádov?

P. Schneberger – odpověděl, že pokud by se v budoucnu našli opět zástupci Olšinek, může být 
počet členů OV Svádov opět navýšen.

Mgr. Železný – navrhl hlasování o ukončení diskuze.

HLASOVÁNÍ o ukončení diskuse
PRO: 11
PROTI: 3 (Mgr. Krsek, Ing. Outlá, Ing. Přibyl)
ZDRŽEL SE: 0
Výsledek hlasování: schváleno

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Hlasování o usnesení: 1. pro 13, proti 0, zdržel se 1 Návrh byl přijat
ZDRŽEL SE: Ing. Outlá

60/7Z/23
Osadní výbor Svádov (personální záležitosti)

Zastupitelstvo městského obvodu Střekov po projednání

A) bere na vědomí
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rezignaci členů Osadního výboru pana Pavla Kašpara a paní Jitky Nevolové na členství ve 
výboru ke dni 30. 10. 2023.

B) schvaluje
  

v souladu s ust. § 84, odst. 2, písm. l) a § 120, odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 
znění pozdějších předpisů, změnu počtu členů Osadního výboru Svádov na 7.

2. Návrh rozpočtového provizoria k 1. 1. 2024
Předkládá: Mgr. Pavel Peterka, starosta

Diskuse neproběhla.

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Hlasování o usnesení: 1. pro 14, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat

61/7Z/23
Návrh rozpočtového provizoria k 1. 1. 2024

Zastupitelstvo městského obvodu Střekov po projednání

A) vyhlašuje
  

v souladu s § 13 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, ve 
znění pozdějších předpisů, rozpočtové provizorium pro rok 2024 s účinností od 1. 1. 2024, 
a to do doby schválení rozpočtu Městského obvodu Ústí nad Labem – Střekov pro rok 
2024.

B) schvaluje
  

pravidla rozpočtového provizoria Městského obvodu Ústí nad Labem - Střekov, platná od 
1. 1. 2024 do doby schválení rozpočtu Městského obvodu Ústí nad Labem Střekov pro rok 
2024, a to stanovením maximální částky na běžné výdaje ve výši 5.352.000,- Kč měsíčně.

3. Majetkoprávní vypořádání pozemků p. č. 44/13, 237/5 a 725/5 v k. ú. Svádov pro ÚZSVM
Předkládá: Mgr. Jiří Železný, místostarosta

Diskuse proběhla.

Staženo z projednání.

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

4. Nabytí pozemků v k. ú. Střekov
Předkládá: Mgr. Jiří Železný, místostarosta

Diskuse proběhla.

Mgr. Krsek – kvitoval záměr nabytí uvedených pozemků; apeloval, aby se s plochou pracovalo 
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jako s „rozvojovou“, co se týče budoucího využití; kvitoval výši kupní ceny, která odpovídá ceně 
odhadní.

Ing. Přibyl – chci se zeptat, jestli není problém v tom, že rozpočet Mm ÚL ještě není schválen, 
vím, že ty peníze jsou přislíbeny, ale to není jistota.

Mgr. Železný – odpověděl, že smlouva je koncipována tak, aby bylo jasné, že platba je závislá na 
účelové dotaci od magistrátu, tedy podpis smlouvy bude následovat po schválení rozpočtu města. 
K budoucímu využití uvedl, že bude potřeba zpracovat územní studii.

Ing. Hůla – informoval o procesu schválení daného prodeje v majetkové komisi města s tím, že 
peníze na odkup jsou připraveny.

Mgr. Krsek – konstatoval, že pokud by měla daná plocha sloužit jako parkoviště, neprospěje to 
rozvoji Střekova; náklady na jeho vybudování nebudou jistě nízké; doporučil zapojení KAM.

Mgr. Železný – informoval, že cílem vedení Střekova není vybudování stabilního parkoviště, ale 
spíše vybudování odstavné plochy do doby, než se definitivně rozhodne dále; KAM bude jistě 
oslovena, již v pondělí zmíníme tuto problematiku na naplánované schůzce.

Občan, pan Malinkovič – jako občan podpořil nákup pozemků, vzhledem k lukrativnímu místu.

Občanka, paní Matějková – vyjádřila nesouhlas s koupí dotčených pozemků.

Občan, pan Svoboda – já jenom krátce k tomuto bodu, podporuji nákup tohoto pozemku, nic víc.

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Hlasování o usnesení: 1. pro 14, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat

62/7Z/23
Nabytí pozemků v k. ú. Střekov

Zastupitelstvo městského obvodu Střekov po projednání

A) bere na vědomí
  

nabídku k odkoupení nemovitostí: pozemků p. č. 2952/1, 2952/6, 2952/9, 2952/10, 2952/11 
vše v k. ú. Střekov od 
*************************************************************************
*************** za cenu 21 988 800 Kč, uvedenou v příloze č. 1.

B) bere na vědomí
  

1. znalecký posudek č. 162 – 14/2023 k předmětu nabídky dle bodu A/ usnesení, 
vypracovaný Ing. Petrem Plichtou, CSc. (PROVOD – inženýrská společnost, s.r.o., IČ 
25023829) ze dne 10. 8. 2023, uvedeným v příloze č. 2.,
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2. stanovisko k ceně obvyklé uvedené ve znaleckém posudku dle bodu 1., vypracované Ing. 
Borisem Výborným, soudním znalcem a certifikovaným odhadcem majetku ze dne 31. 10. 
2023, uvedeným v příloze č. 3.

C) schvaluje
  

nabytí pozemků p. č. 2952/1 (ostatní plocha, o výměře 2095 m2), 2952/6 (ostatní plocha, o 
výměře 378 m2), 2952/9 (ostatní plocha, o výměře 6539 m2), 2952/10 (ostatní plocha, o 
výměře 134 m2), 2952/11 (ostatní plocha, o výměře 16 m2) vše v k. ú. Střekov, do 
vlastnictví Statutárního města Ústí nad Labem, do správy Městského obvodu Ústí nad 
Labem - Střekov, za cenu obvyklou ve výši 21 988 800 Kč, za podmínek:

1. kupní cena bude uhrazena výhradně z účelové investiční dotace Magistrátu města Ústí 
nad Labem převedené do rozpočtů Městského obvodu Ústí nad Labem – Střekov pro roky 
2024 a 2025,

2. kupní cena bude zaplacena po podpisu kupní smlouvy ve dvou splátkách, a to 
následovně:
a) částka ve výši 11 000 000 Kč nejpozději do 29. 2. 2024,
b) částka ve výši 10 988 800 Kč nejpozději do 28. 2. 2025.

Prodávající: 
*************************************************************************
***************

D) souhlasí
  

1. se zřízením zástavního práva k předmětu nabytí dle bodu C) usnesení ve znění přílohy č. 
9 důvodové zprávy,

2. s uzavřením kupní smlouvy s předmětem dle bodu C) usnesení s prodávající 
*************************************************************************
****************, uvedené v příloze č. 4.

E) pověřuje
  

Mgr. Pavla Peterku, starostu,
k podpisu smluvních vztahů dle bodu D) usnesení.

5. Prodej pozemků v k. ú. Brná nad Labem - Průčelský potok
Předkládá: Mgr. Jiří Železný, místostarosta

Diskuse proběhla.

Mgr. Krsek – podpořil uvedený materiál; upozornil na nutný odvod části finančních prostředků 
magistrátu.
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Mgr. Železný – informoval o návrhu změny Statutu města, kde by odvody za prodeje majetku byly 
nastaveny v poměru 50:50.

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Hlasování o usnesení: 1. pro 14, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat

63/7Z/23
Prodej pozemků v k. ú. Brná nad Labem - Průčelský potok

Zastupitelstvo městského obvodu Střekov po projednání

A) schvaluje
  

prodej pozemků:

- p. č. 32, o výměře 514 m2,
- p. č. 42/4 o výměře 3 m2,
- p. č. 42/5 o výměře 1 m2,
- p. č. 89/2 o výměře 8 m2,
- p. č. 132/1 o výměře 3889 m2,
- p. č. 226 o výměře 1737 m2,
- p. č. 227 o výměře 2437 m2
- p. č. 228/2 o výměře 1282 m2,
- p. č. 229/3 o výměře 41 m2,
- p. č. 229/4 o výměře 6 m2,
- p. č. 245/3 o výměře 82 m2
- p. č. 245/4 o výměře 6 m2,
- p. č. 255 o výměře 116 m2,
- části p. p. č. 705, dle GP č. 1919-81/2023 označené jako p. p. č. 705/2 o výměře 132 m2 a 
p. p. č. 705/3 o výměře 130 m2, vše v k. ú. Brná nad Labem,

za cenu 600 000 Kč

Kupující:
Lesy České republiky, s.p. se sídlem Přemyslova 1106/19, Nový Hradec Králové, 500 08 
Hradec Králové, IČO: 421 96 451.

Předmětem kupní smlouvy nebude dopravní mobiliář a na částech pozemků p. č. 705, 132/1 
a 32 v k. ú. Brná bude zřízeno VB vedení veřejného osvětlení pro Statutární město Ústí nad 
Labem, dle GP č. 1929-269/2023, 1930-270/2023 a 1931-271/2023.

B) pověřuje
  

Mgr. Pavla Peterku, starostu,
k podpisu smluvního vztahu dle bodu A) usnesení.
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C) ukládá
  

Bc. Šárce Francové, vedoucí odboru správy obecního majetku

o usnesení ZMO Střekov ve věci prodeje pozemků - Průčelský potok informovat Lesy ČR, 
s. p.

 Termín: 29. 12. 2023

6. Zpráva o činnosti FV ZMO Střekov a Plán činnosti na rok 2024
Předkládá: Mgr. Pavel Peterka, starosta

Diskuse proběhla.

Ing. Hůla – seznámil zastupitele s činností FV a s plánem činnosti na rok 2024.

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Hlasování o usnesení: 1. pro 14, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat

64/7Z/23
Zpráva o činnosti FV ZMO Střekov a Plán činnosti na rok 2024

Zastupitelstvo městského obvodu Střekov po projednání

A) bere na vědomí
  

zápisy a usnesení z 10. a 11 jednání Finančního výboru ZMO Střekov za období říjen až 
prosinec 2023.

B) schvaluje
  

předložený Plán kontrolní činnosti FV ZMO Střekov pro rok 2024 dle přílohy 2.

7. Zpráva o činnosti KV ZMO Střekov a Plán činnosti na rok 2024
Předkládá: Mgr. Pavel Peterka, starosta

Diskuse proběhla.

P. Vinš – představil činnost KV ZMO Střekov. Upozornil, na auto údržby, které parkuje na 
chodníku parku, je to prověřováno, chodníky nejsou určeny k ježdění techniky, přes úřad to bude 
komunikováno jednotlivým firmám. 

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Hlasování o usnesení: 1. pro 14, proti 0, zdržel se 0 Návrh byl přijat

65/7Z/23
Zpráva o činnosti KV ZMO Střekov a Plán činnosti na rok 2024

Zastupitelstvo městského obvodu Střekov po projednání
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A) bere na vědomí
  

zápisy a usnesení z jednání Kontrolního výboru ZMO Střekov za období:

- září 2023 uvedený v příloze č. 1
- říjen 2023 uvedený v příloze č. 2
- listopad 2023 uvedený v příloze č. 3
- prosinec 2023 uvedený v příloze č. 4

B) schvaluje
  

předložený Plán činnosti Kontrolního výboru ZMO Střekov pro rok 2024 dle přílohy č. 5.

8. Různé
Diskuse proběhla.

Bc. Růžička – informoval přítomné o projektu „psí hřiště“ a předal slovo p. Nitkulincové, která se 
danou problematikou zabývá. Požádal také zastupitele, aby projekt „psí hřiště“ podpořili při tvorbě 
rozpočtu.

Občanka, paní Nitkulincová – představila své zkušenosti v dané tématice; apelovala na důležitost 
bezpečnosti na takovýchto zařízeních (psí hřiště, venčiště apod.) s tím, že jsou nutné podhrabové 
desky a plot vysoký min. 2 metry; poděkovala za otevření této tématiky.

Mgr. Peterka – děkuji za vaši účast, a uvidíme, pokud se peníze najdou, tak to rádi uděláme.

Mgr. Krsek – doporučil, aby koncept psího hřiště byl konzultován s KAM. Dále se vrátil k 
problematice řopíků; doporučil opakovat žádost o bezplatný převod s uvedením veřejného zájmu.
Mgr. Železný – informoval o přímém jednání s ÚZSVM; dále konstatoval, že bude obtížné 
definovat či odůvodnit požadovaný veřejný zájem, avšak pokud by byl definován, znovu bude 
zaslána ÚZSVM žádost o bezplatný převod.

Mgr. Krsek – já se k tomu taky vyjádřím, samozřejmě veřejný zájem to se dá poměrně precizně 
vyjádřit, pokud by obec měla zájem o veřejný zájem, např. zachování a připomínka historie druhé 
světové války, jo, bude to edukativní zájem.

Mgr. Železný – konstatoval, že pokud by toto bylo ve spolupráci s muzeem, lze to za veřejný 
zájem považovat.

P. Schneberger – podpořil projekt psího hřiště.

Mgr. Krsek – připomněl téma „přesunu sloupu Tří Králů“ (sloup) do Svádova s ohledem na 
informace o rozpočtu na jeho opravu; pokud bude sloup opraven, pak se již do Svádova nedostane.

Vedoucí odboru, Ing. Tereza Vodvářková – informovala, že z dosavadních vyjádření k přesunu 
sloupu plyne, že nové místo musí být významně lepší, než umístění současné; informovala o práci 
pracovní skupiny.
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Tajemník – doplnil informaci o stanovisko PhDr. Víta Honise (NPÚ), které se v rámci jednání 
pracovní skupiny opakovalo: „nově zvolené místo by mělo být lepší nebo stejné“. Stanovisko bylo 
přeposláno Mgr. Krskovi.

Mgr. Krsek – konstatoval, že zastupitelstvo schválilo usnesení, že se bude sloup přesouvat, včetně 
plného vědomí, že akce bude stát nějaké finanční prostředky.

Mgr. Železný – zastupitelstvo nikdy nevydalo stanovisko, že souhlasí se stěhováním sloupu.

Mgr. Krsek - tak jako máme tady nějaké usnesení, proto se ptám, jak se to naplňuje.

Mgr. Kymličková – informovala zastupitele, že „sloup“ je v havarijním stavu, proto je nutné jej 
opravit, a to bez ohledu na to, zda se bude stěhovat či nikoliv; na opravu je možné žádat dotace, 
dokumentace pro opravu je zpracována.

Ing. Outlá – konstatovala, že převod objektu Kamenná 3 do majetku Domu dětí a mládeže (DDM) 
nebyl správným krokem; objekt mohl být zachován ve správě MO Střekov.

Mgr. Železný – reagoval, že ve finančních možnostech MO Střekov není tento objekt možné 
zrekonstruovat; kvitoval záměr DDM, který naopak pozvedne život v dané lokalitě; finanční 
prostředky si DDM sežene pomocí dotačních titulů; žádost o převod objektu zpět na město byl 
zcela v kompetenci Rady.

P. Schneberger – navrhl, aby pro případ, že se „sloup“ opraví, bylo zakotveno v usnesení, že v 
budoucnu dojde k jeho přesunu.

Mgr. Krsek – shrnul, že jako správci „sloupu“ musíme plnit řádnou péči o něj; pokud se takový 
zásah (restaurace) má realizovat, je potřeba, aby se Svádovští vyrovnali s tím, že se „sloup“ 
stěhovat nebude. K budoucímu záměru objektu Kamenná 3 konstatoval, že to je dobrá cesta k 
novému využití.

Ing. Bandas – informoval, že původní projekty nebyly zcela perfektní a vyžadovaly změny; 
projekční kancelář na původní projekty však navazovala.

Mgr. Kymličková – kvitovala, že objekt Kamenná 3 bude využit pro vzdělávací projekt, neboť 
nové generace dětí jsou naprosto technicky nevzdělané.

Ing. Outlá – shrnula vývoj projektů Kamenná 3 v minulost, kdy v roce 2018 předávala agendu 
starostky, byl zpracován projekt na rekonstrukci; ano, v minulosti zde byl projekt pro využití PČR, 
ale ten měl vady; upozornila, že nezpochybňuje aktivity DDM, ale upozorňuje na skutečnost, že 
byly v minulosti vynaloženy finanční prostředky na projektové dokumentace, které byly zmařeny; 
část finančních prostředků zaúčtoval magistrát, část ÚMO Střekov (odhadem 2 mil. Kč).

Ing, Bandas – kvitoval, že objekt bude mít nové smysluplné využití, neboť byl nevyužit velmi 
dlouhou dobu.

Občanka, paní Nitkulincová Andrea – k projektu „psí hřiště“ ještě doplnila, že ze zkušeností si 
dovoluje tvrdit, že je oplocení musí být funkční (3D pletivo), aby nešlo „rozstříhat“; dále vznesla 
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podnět, zda by se např. 1x do roka nerozdávaly sáčky na psí exkrementy jako v jiných městech.

Mgr. Krsek – reagoval, že zkušenost práce se psy lze spojit s architektonickými zkušenostmi k 
naleznutí shody v řešení psího hřiště.

Občan, pan Malinkovič – k problematice „sloupu“ doplnil historické souvislosti jeho opakovaného 
přesunu, včetně finálního přesunu do parku TGM; navrhl, zda by nebylo vhodné jej nově umístit 
do areálu kostela ve Svádově, pokud by se v daném místě vytvořily důstojné a vhodné podmínky.

17:09 – odchod Outlá

Mgr. Kymličková – informovala, že v lokalitě Svádov byly prověřeny snad všechny možné 
pozemky pro nové umístění, avšak pouze jediný by přicházel v úvahu, a to p.p.č. 911, pokud by 
proběhly úpravy; zopakovala, že se jedná o možných dotacích na opravu, a že oprava je nezbytná v 
co nejkratší době.

Občanka, paní Světluška Malá – vystoupila s následujícími podněty:
- dotaz, kdy bude nadcházející jednání zastupitelstva? Peterka: 7. 2. 2024; Malá: připomněla, že ne 
všichni mají internet, a že oznámení má být vyvěšeno i na vývěskách; Peterka: vyvěšujeme 7 dní 
předem; Tajemník: oznámení je vyvěšeno na všech vývěskách a úřední desce;
- otázka ceny tepla, stále se zvyšuje, může s tím vedení Střekova něco dělat? Peterka: konstatoval, 
že ceny tepla THMÚ již byly stanoveny a pro Střekov jsou opět rozdílné; Železný: doplnil, že 
Střekov má i druhého dodavatele (ENERGY), avšak vedení Střekova nemá žádný vliv na jejich 
obchodní podmínky; doplnil informaci, že pro případ výpadku dodávek je připraven projekt 
mobilních plynových kotelen;
- vznesla dotaz, proč se lávka pro pěší nepostaví „před“ mostem dr. Beneše, ale za ním? Železný: 
jedná se o majetek Ústeckého kraje, který zpracoval dokumentaci; na lávku pro pěší budou 
navázány inženýrské sítě a teplovod, proto bylo zvoleno toto řešení;
- vznesla podnět, zda by bylo možné postavit tedy „pontonový most“; Železný: nelze, neboť je zde 
lodní doprava;
- požádala o úpravu keřů i zastávky MHD ZPA;
- upozornila, že stále jsou po Střekově neodvezené vaky na zeleň; Tajemník: již jsme magistrát 
žádali o jejich odvoz;
- požádala o zdůvodnění, proč má být na Střekově zrovna Lidl? Železný: připomněl, že v referendu 
se občané vyslovili pro Lidl; dále shrnul jednání investora (majitele pozemků) a postup magistrátu 
ve vztahu k územnímu plánu; dále věc řeší Kancelář architekta města;
- upozornila na špatný stav chodníků (ve správě magistrátu) a zeptala se, zda s tím může vedení 
Střekova něco dělat? Železný: chodníky, které jsou v naší správě, opravujeme dle zdrojů v 
rozpočtu obvodu; magistrát neustále upozorňujeme na nutnost oprav jejich majetku; Bandas: máme 
pravidelné schůzky na magistrátu, kde apelujeme na nutnost oprav; stále naše podněty opakujeme;
- upozornila, že v důsledku konání akcí v parku TGM zde již prakticky není ptactvo; Peterka: náš 
obvod v tomto parku žádnou akci nepořádá již 5 let,
- konstatovala, že „umělecký prostor“ zde věděl pošty v ul. Žukovova je nevhodný a teče z něj 
barva na chodník; Peterka: Jedná se o soukromou stavbu, nemůžeme ovlivňovat její využití.

Občan, pan Svoboda – připomněl potřeby úklidu chodníků na „horním Střekově“ a nutnost opravy; 
dále požádal, aby FV a KV ZMO byly obsazeny i členy opozice; popřál vše hezké svátky.
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Mgr. Peterka – reagoval, že již podával informaci o tom, že dané chodníky nejsou ve správě MO 
Střekov.

Mgr. Krsek – v reakci na p. Malou informoval, že rozdílné ceny tepla jsou, THMÚ je však téměř z 
poloviny vlastněna městem, tedy rozdíl cen je se souhlasem města; připomněl, že nehlasoval v 
Zastupitelstvu města (jako zastupitel města Ústí nad Labem) pro zvýšení ceny pro Střekov; dále 
připomněl (k lávce přes Labe), že v minulosti byla v rozpočtu města položka pro řešení, avšak to 
pominulo bez výsledku.

18:03 odchod Mgr. Železný

Mgr. Krsek – Chtěl bych všem popřát krásné vánoční svátky a také příchod nového roku.

Občanka, paní Matějková – připomněla, že na Střekově byly 3 lékárny, a nyní zde není ani jedna.

Mgr. Peterka – lékárny bohužel skončily v důsledku „krachu“, resp. ekonomické nevýhodnosti 
výdejen/prodejen na Střekově.

Občan, pan Malinkovič – popřál všem pokojné a klidné svátky.

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a zasedání ZMO Střekov ukončil v 18:11 hodin.

Občané v tomto bodě svá stanoviska nevyjádřili.

Ověřovatelé zápisu:

Mgr. Aleša Kymličková

Ing. Jakub Přibyl

Mgr. Pavel Peterka
starosta

Seznam použitých zkratek:

MO město – městský obvod město
MS – městské služby
ÚMO město – úřad městského obvodu - město
ÚK – Ústecký kraj
RM – rada města
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